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Bestyrelsens beretning for året 2017 

 

Der har siden den ordinære generalforsamling været afholdt 2 bestyrelsesmøder. 

Referaterne herfra er offentliggjort på hjemmesiden www.herningsvaeveflyveklub.dk  

Klubhuset trængte til at blive frisket op indvendigt. Det var der en mindre gruppe der 

tog sig af. Resultatet kan I alle se. Lyse farver og belysningen fik også et løft. Opgaven 

blev ikke helt fuldført så vi forsætter med køkkenet i 2018. 

I slutningen af 2016 blev taget på værkstedshangar renoveret med nyt tagbelægning 

og taget blev efterisoleret. Desuden blev oliefyret skiftet ud med en varmepumpe. 

Erfaringen med varmepumpen viser dog at varmeeffekten er for lille. Det vidste vi 

godt, men på grund af varmepumpen ikke er i konstant drift, gør det problemet 

væsentlig større. 

Under visse klimatiske forhold, bruger den meget tid på at af ise. Hvis den af iser 50 

% af tiden bliver effekten naturligvis halveret. Dette forhold bliver forstærket når 

rumtemperaturen i værkstedet er under 17 grader, og luftfugtigheden ude er høj. 

Det vil formentlig koste for meget at have en konstant temperatur på 17 grader i 

værkstedet. 

Vi holder øje med problemet. Måske det ikke er større den det er til at leve med.    

I 2018 skal taget på toilettet udskiftes. Det er en mindre opgave. Udestuen bør også 

have en gang maling taget på toiletterne er udskiftet. 

Til sidst en stor tak til de medlemmer, der stod for indvendig renovering af 

klubhuset.  

På bestyrelsens vegne 

Helmuth Egsgaard 
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